



भारतीय  
सांस्कृतिक  
संबंध  
परिषद

INDIAN  
COUNCIL FOR  
CULTURAL  
RELATIONS

F.No. Admission/2026-27

03 March, 2026

The Indian Council for Cultural Relations (ICCR) presents its compliments to Foreign Missions in New Delhi and has the honour to inform that the ICCR has began the award of scholarship process for foreign students for the academic year 2026-27 by opening its A2A Portal from 27 February, 2026.

2. Esteemed Foreign Missions are requested to kindly disseminate the information widely among nationals of their countries encouraging them to submit application on the ICCR A2A Portal within the prescribed timelines, which are given below:

| Timelines                       | Scholarship Process  |
|---------------------------------|--|
| 27 February to<br>15 April 2026 | Opening of A2A Portal for students to apply  |
| 27 February to<br>30 April 2026 | Opening of A2A Portal for the Universities to scrutinize the applications and upload provisional admission confirmation for selection by the Indian Missions/Posts   |
| 27 February to<br>15 May 2026   | Opening of A2A Portal for the Indian Missions/Posts to initiate the selection process  |
| 16 May to<br>10 June 2026       | Second-round of selection by the Indian Missions/Posts against any slots left vacant after the first-round of selection  |
| June – August 2026              | Indicative time-frame for foreign students to join their courses strictly according to the joining time-frame provided by the concerned University/Institution in the offer of scholarship issued by the Indian Mission/Post |

3. ICCR would like to inform the esteemed Foreign Missions that after the confirmation of the admission, the Indian Missions abroad select the candidate for the award of scholarship.

4. Nodal Officer of the Mission may contact Mr. Sanjay VEDI, Director (Scholarships & PP&R) at director.ppr@iccr.gov.in (Mobile: +919810147044) for any further information.

5. The Indian Council for Cultural Relations avails itself of this opportunity to renew to all Foreign Missions in New Delhi the assurances of its highest consideration.

Foreign Missions in New Delhi



आजाद भवन, इन्द्रप्रस्थ इस्टेट, नई दिल्ली-110002

AZAD BHAVAN, INDRAPRASTHA ESTATE, NEW DELHI-110 002

दूरभाष/Tel. : 23379309, 23379310 फैक्स/Fax : 23378639, 23378647, 23370732, 23378783

23379509 • वेबसाइट/Website : www.iccr.gov.in

Получено Посольством России в Индии  
из Индийского совета по культурным связям 07.03.2026 г.

*Неофициальный перевод с английского*

БЛАНК  
ИНДИЙСКОГО СОВЕТА ПО КУЛЬТУРНЫМ СВЯЗЯМ

№ Admission/2026-27

3 марта 2026 г.

1. Индийский совет по культурным связям при МИД Индии (ИСКС) свидетельствует свое уважение иностранным дипломатическим миссиям в Нью-Дели и имеет честь сообщить, что Совет запустил процесс подачи заявлений на получение стипендий для зарубежных студентов на 2026–2027 учебный год через действующий с 27 февраля 2026 г. портал A2A.

2. Индийская сторона обращается к иностранным дипломатическим миссиям с просьбой широко распространить данную информацию среди граждан своих государств для подачи заявлений через портал ИСКС A2A в установленные сроки, приведенные ниже:

| <b>Сроки</b>                   | <b>Описание этапа</b>   |
|--------------------------------|---|
| 27 февраля – 15 апреля 2026 г. | Открытие портала A2A для подачи заявок студентами   |
| 27 февраля – 30 апреля 2026 г. | Открытие портала A2A для университетов в целях проверки заявок и загрузки предварительных подтверждений зачисления для последующего отбора индийскими миссиями/представительствами  |
| 27 февраля – 15 мая 2026 г.    | Открытие портала A2A для индийских миссий/представительств в целях начала процедуры отбора  |
| 16 мая – 10 июня 2026 г.       | Второй тур отбора индийскими миссиями/представительствами для заполнения оставшихся вакантных мест после первого тура   |
| Июнь – август 2026 г.          | Ориентировочные сроки зачисления иностранных студентов на курсы строго в соответствии с датами, указанными соответствующим университетом/учреждением в предложении о стипендии, выданном индийской миссией/представительством |

**ИНОСТРАННЫЕ ДИПЛОМАТИЧЕСКИЕ МИССИИ**  
**Нью-Дели**

3. ИСКС уведомляет уважаемые иностранные дипломатические миссии, что индийские миссии за рубежом осуществляют отбор кандидатов для предоставления стипендий по завершении подтверждения зачисления.

4. Ответственные лица иностранных дипломатических миссий могут обращаться за дополнительной информацией к начальнику отдела стипендий ИСКС С.Веди по эл.почте [director.ppr@iccr.gov.in](mailto:director.ppr@iccr.gov.in) (моб.: +91 98101 47044).

5. ИСКС пользуется случаем, чтобы возобновить иностранным дипломатическим миссиям в Нью-Дели уверения в своём самом высоком уважении.

*Печать*

*Подпись*

Перевела:  Е.В.Лазарева, третий секретарь